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Protokoll 19 – 1908 
Fört vid  styrelsemötet 1908 för  
Tillgänglighetssakkunnigas Riksförening, TILRF 
Fredag 2019‐11‐15  kl. 13.00‐15.00 , ÅWL Nytorgsgatan 30, Sthlm 
 

 
Närvarande 

 

x  Björn Lundmark  Förnuftig Arkitektur  bjlu@fornuftig.nu
070‐640 95 66 

BJLU

x  Monika Albertsson  Sweco Architects AB monika.albertsson@sweco.se 
076‐8199911 

MOAL

x  Edita Hasanagic  ÅWL Arkitekter AB edita.hasanagic@awlark.se 
076‐785 82 68 

EDHA
 

x  Karin Gärdenäs  KARLA arkitekter AB karin@karla-ark.se 
070‐5903464 

KAGÄ

X (via skype)  Jan Hjärtberg  Janhenry Konsult AB info@janhenry.se
070‐315 77 90 

JAHJ

x  Elisabeth Lundgren Advantum Arkitekter 
AB 

elisabeth.lundgren@advantumarkitekter.se 
0704‐95 57 60 

ELLU

‐  Brita Gilén  PE brita.gilen@pe.se 
070‐8858407

BRGI

x (via skype)  Maria Wemme  MARWEM maria@marwem.se 
0706‐11 37 12 

MAWE

x  Branka Majkic    Norconsult branka.majkic@norconsult.com 
072‐451 13 00 

BRMA

 
 
A Mötets öppnande 

 

A1   Ordförande  Björn Lundmark öppnar mötet och hälsar alla välkomna. 

A2  ‐ 

A3  Beslöts att endast diskutera genomförandet av föreningens kommande höstträff på 
0nsdag 27/11, upplägg, inköp etc. 

A4   

 
 
B Administration 

 

B1 
Bank 
 

 
 

B2 
Ekonomi 
 

 

B3 
Hemsida 
 

  
 

C1 
Medlemsuppdat. 
 

 

 
 
D Mötesfrågor 

 

D1  
Föreningens 
engagemang 
 

 

D2 
Remissvar  
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D3 
Publiceringar 
 

 

D4 
Aktiviteter 
 

Planering inför höstträffen 27/11 kl 15‐18 hos ÅWL

 Björn sammanställer en mötesagenda och mejlar ut till alla 

 Monika gör en grafisk utformning som visar vad som händer och var när det 
gäller arbeten med den kommande bygglagstifting 

 Edita sammanställer allas presentationer. Senast söndag kväll bör hon ha det 
tillhanda. 

 Elisabeth berättar lite om hemsidan och att den har haft en del barnsjukdomar 
men fortfarande är under utveckling 

 Monika berättar att vi nu har en Linkedin sida och vad som är meningen med 
att vi har en sådan och uppmuntrar medlemmarna att följa den 

 ‐Monika berättar om SIS och dess turer 

 Elisabeth berättar om mötet med MFD och vad som har hänt med Riv hindren 

 Björn berättar om AFSens remiss och vårt remissvar 

 Monika och Maria berättar om de Moderna byggreglerna 

 Karin berättar om studiebesöken på Glömstaskolan och Gustav Vasa kyrka 

 Maria informerar om Byggrådet och kanske även om vårt engagemang i KIWA 

 Maria redovisar om FÖR ? 

 Branka väljer ut 3 viktiga frågor från diskussionsforumet som blir starten för 
diskussionen med  de närvarande medlemmarna 

 Glöm ej ta med en punkt ”Övrigt” för medlemmarnas ytterligare frågor. 

 Edita ansvarar för lokal, förplägnad etc 

 
 
E Övriga frågor 

 

E1   

 
 
F Mötets avslutades 

 

F1   

 
 
Vid protokollet  2019‐11‐15  Justeras  
 
 
 
                 ____________                    
Karin Gärdenäs       


